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Council of Europe leaders call on Iraqi authorities not to
proceed with executions

Strasbourg, 05.01.2007 - “We express our solidarity with the Iraqi people and
reiterate our unequivocal condemnation of the crimes committed by the regime
of Saddam Hussein, but we also call for an immediate end of executions and the
abolition of the death penalty in Iraq. The message to our friends in Iraq is based
on our own experience in Europe; namely that the death penalty violates human
rights, and that without human rights there can be no justice, peace and
reconciliation “

Fiorenzo Stolfi, Minister for Foreign and Political Affairs of the Republic of San
Marino and Chairman of the Committee of Ministers of the Council of Europe

René van der Linden, President of the Parliamentary Assembly of the Council
of Europe

Terry Davis, Secretary General of the Council of Europe

Les dirigeants du Conseil de I'Europe appellent les
autorités irakiennes a ne pas poursuivre les exécutions

Strasbourg, 05.01.2007 - « Nous sommes solidaires du peuple irakien et
réaffrmons que nous condamnons catégoriquement les crimes commis par le
régime de Saddam Hussein mais nous demandons aussi qu’il soit
immédiatement mis fin aux exécutions et que la peine de mort soit abolie en
Irak. Le message que nous envoyons a nos amis en lrak s’inspire de notre
propre expérience en Europe, a savoir que la peine de mort est contraire aux
droits de I'hnomme et que sans droits de 'nomme il ne saurait y avoir de justice,
de paix et de réconciliation. »

Fiorenzo Stolfi, Ministre des Affaires étrangéres et politiques de la République
de Saint-Marin et Président du Comité des Ministres du Conseil de I'Europe

René van der Linden, Président de 'Assemblée parlementaire du Conseil de
I'Europe

Terry Davis, Secrétaire Général du Conseil de I'Europe
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